
Nyhedsbrev afd 6 ingerslevsgaarden – Februar 2021

Kære alle sammen.

Hermed et længe ventet nyhedsbrev fra bestyrelsen i afd 6.
Et nyt år er for længst i gang, og der er lidt forskellige ting under opsejling. For det første 
kan jeg meddele at jeg træder tilbage som formand i afdelingen, da vi flytter 1/4. Jeg 
træder ud af bestyrelsen med udgangen af februar. Jeg har haft dialog med Dan fra 
hovedbestyrelsen, og han er i gang med at hjælpe Stine og Thomas med at komme videre
herfra, eftersom bestyrelsen er ret amputeret efterhånden.
Tugba og Heidi er ligeledes trådt ud.
Der skal afholdes et afdelingsmøde hvor der skal vælges folk til den nye bestyrelse, samt 
suppleanter. Så hvis nogle af jer har et ønske om deltage, så har i lidt tid at tænke over om
det kunne være noget for jer.

Stine overtager posten som Formand(kvinde) indtil videre. Stine har dog hænderne fulde 
for tiden med et lille nye familiemedlem, så hun har nok at se til, og det håber jeg i har 
forståelse for.

Der er efter planen sat en del ting på programmet i 2021 jvf PV skemaet, men pga 
coronasituationen er det lidt uklart om noget evt må udsættes.

Der er samtidig sket en del ændringer i organisationen ved servicecenter midt, så i vil 
kunne opleve at det ikke er de samme mennesker der tager telefonen eller svarer på jeres 
mails hvis i kontakter dem.

Samtidig vil jeg rigtig gerne og kortfattet lige opfordre til at vaskeriet IKKE bliver brugt som 
frisørsalon, spillehal og rygeklub. Det er forbudt og kan i sidste ende med bortvisning og 
opsigelse af ens lejemål, ved gentagne overtrædelse af boligforeningens regler og 
vedtægter.

Med ønske om et snarligt coronafrit 2021.

Martin, og resten af bestyrelsen.


